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 ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ  31/2018 

ΑΠΟΦΑΣΗ  801/2018 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 27η Νοεμβρίου 2018, ημέρα Τρίτη και ώρα 9:30 μ.μ., στην 

«Αίθουσα Δημάρχου Χρήστου Μαλαπάνη» στο Ιστορικό Δημαρχείο, συνέρχεται στην 31η/2018 

συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Καλαμάτας, μετά την με αριθμ. πρωτ. 

43913/22-11-2018 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο. 

 
Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα μέλη του Σώματος, οι κ.κ. : 1) Μπουζιάνης Παύλος, 

Πρόεδρος του Σώματος, 2) Αδαμόπουλος Ιωάννης,  3) Αλούπης Παναγιώτης (αποχώρηση στην 

υπ’  αριθμ. 792 απόφαση), 4) Αντωνόπουλος  Μιχαήλ (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 805 

απόφαση), 5) Βασιλόπουλος Αθανάσιος, 6) Βασιλόπουλος Παναγιώτης, 7) Βγενής Χαράλαμπος, 

8) Βεργόπουλος Δημήτριος, 9) Βουτσής Γεώργιος (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 788 απόφαση), 

10) Γεωργακίλας Κων/νος, 11) Γιαννόπουλος Παναγιώτης, 12) Γυφτέας Ηλίας, 13) Δημόπουλος 

Δημήτριος, 14) Ηλιόπουλος Αθανάσιος, 15) Θεοφιλόπουλος Ιωάννης (αποχώρηση στην υπ’ 

αριθμ. 792 απόφαση), 16) Καμβυσίδης Ιωάννης, 17) Καντζιλιέρη  Χριστίνα – Ελευθερία 

(αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 810 απόφαση), 18) Καραγιάννης Ανδρέας,  19) Καρβέλης 

Γεώργιος (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 805 απόφαση), 20) Λιάππα Χρυσή, 21) Μάκαρης 

Εμμανουήλ – Λεονάρδος,  22) Μαρινάκης Σαράντος, 23) Μπάκας Ιωάννης, 24) Μπασακίδης 

Νικόλαος,  25) Μπούχαλης Δημήτριος, 26) Μπρεδήμας Θεόδωρος  (αποχώρηση στην υπ’ 

αριθμ. 788 απόφαση), 27) Νιάρχος Αναστάσιος (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 810 απόφαση), 

28) Ντίντα Παναγιώτα, 29)  Οικονομάκος Δημήτριος (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 810 

απόφαση),  30) Οικονομάκου Μαρία,  31) Πολίτης Δημήτριος, 32) Φάβας Γεώργιος και 33) 

Φαββατάς Δημήτριος (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 788 απόφαση).  

 
Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα  τακτικά  μέλη  κ.κ.: 1) Βεργινάδη Μαρία, 2) 

Δημητρούλιας Γεώργιος, 3) Δούζης Ιωάννης, 4) Κουτίβας Ηλίας,  5) Μπελογιάννη – 

Θεοδωρακοπούλου Αναστασία, 6) Μπεχράκης Σταμάτης, 7) Σταματόπουλος Ευστάθιος και 8) 

Χριστόπουλος Ιωάννης (λόγω συμμετοχής του σε συνέδριο). 
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Στη συνεδρίαση κλήθηκαν επίσης επειδή στην ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα που 

αφορούν τις εν λόγω Κοινότητες: 

 Οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Δημοτικών Κοινοτήτων:   

1) Καλαμάτας κα Φοίφα Τασία,  η  οποία  παραβρίσκεται στη συνεδρίαση και  

2) Βέργας  κ. Χειλάς Παναγιώτης, ο οποίος δεν παραβρίσκεται στη συνεδρίαση.  

 Όλοι οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Τοπικών Κοινοτήτων:  

Απ’ αυτούς  παραβρίσκονται  οι Πρόεδροι  των Συμβουλίων  των  Τοπικών Κοινοτήτων: 

1) Μ. Μαντίνειας κ. Λιακέας Στυλιανός,  2) Σπερχογείας κ. Περρωτής Παναγιώτης, 3) 

Λεΐκων κ. Τσαούσης Αθανάσιος και  4) Αρφαρών κ. Φέστας Κων/νος, 

ενώ  δεν  παραβρίσκονται  οι Πρόεδροι  των  Συμβουλίων  των  Τοπικών  Κοινοτήτων:  

1) Μικρομάνης κ. Κουτσουρόπουλος Χαράλαμπος, 2) Αντικαλάμου κ. Μανωλόπουλος 

Παναγιώτης, 3) Θουρίας κ. Μιχαλόπουλος Κων/νος, 4) Άριος κ. Νάσιος Ιωάννης, 5) 

Πλατέος κ. Νίκας Νικόλαος, 6) Ασπροχώματος κ. Πολίτης Βασίλειος, 7) Αριοχωρίου κ. 

Σκούρας Παναγιώτης,  8) Αιθαίας κ. Σπυρόπουλος Ευάγγελος, 9) Άμφειας κ. Φαββατάς 

Γεώργιος και 10)  Άνθειας κ. Φλέσσας Δημήτριος.  

 Όλοι οι εκπρόσωποι των Τοπικών Κοινοτήτων:  

Απ’ αυτούς παραβρίσκονται οι Εκπρόσωποι των Τοπικών Κοινοτήτων: 1) Λαδά κ. 

Αντωνόπουλος Μιχαήλ, 2) Νέδουσας κ. Βαρελάς Αριστείδης, 3) Αγίου Φλώρου κ. 

Κουρνέτας Θεόδωρος, 4) Ελαιοχωρίου κ. Μάλαμας Στυλιανός και 5) Πηγών κ. 

Μαρκόπουλος Απόστολος,  

ενώ δεν παραβρίσκονται οι Εκπρόσωποι των Τοπικών Κοινοτήτων: 1) Βρομόβρυσης    κ. 

Αλιφέρης Κων/νος, 2) Αρτεμισίας κ.  Διονυσόπουλος Παναγιώτης, 3) Αγρίλου κ. Κάργας 

Γεώργιος,  4) Πηδήματος κ. Κάργας Γεώργιος, 5) Ασπροπουλιάς  κ. Κατσιμαγκλής 

Γεώργιος,  6) Άμμου κ. Μανωλόπουλος Ιωάννης, 7) Καρβελίου κ. Μαραβάς Δημήτριος, 8) 

Πολιανής κ. Μουτσιούλας Ιωάννης, 9) Βελανιδιάς  κ. Μπαρούνης Γεώργιος, 10) Σταματινού 

κα Μπούρα Ελένη, 11) Ανεμόμυλου  κ. Μυλωνάς Νικόλαος, 12) Αλαγονίας κ. Ροβολής 

Αναστάσιος και 13) Αλωνίων κ. Χριστόπουλος Βασίλειος.   

 

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος του Σώματος, κηρύσσει την έναρξη της  

συνεδρίασης, παρουσία του Δημάρχου Καλαμάτας κ. Παναγιώτη  Ε. Νίκα.  
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……………………………………………………………………………………………………………... 

Στη συνέχεια εισάγεται από την Πρόεδρο του Σώματος για συζήτηση το εκτός ημερήσιας 

διάταξης θέμα που το Σώμα δέχτηκε να συζητηθεί μαζί με τα τακτικά θέματα, λόγω του 

επείγοντος χαρακτήρα του, με τίτλο : 

 

 Έκδοση ψηφίσματος υπέρ της μονιμοποίησης των εργαζομένων με το πρόγραμμα 
stage. 

 
Η διαλογική συζήτηση που διεξάγεται επί του θέματος, έχει αναλυτικά ως εξής: 

 
Δεν διάβασα το Ψήφισμα σχετικά με τους εργαζόμενους των STAGE οι οποίοι 
ζητούν να εκδώσουμε γιατί έχουν το δικαστήριο στο οποίο Ψήφισμα θα λέει τα 

εξής:  
 

«Οι ανωτέρω καλύπτουν κρίσιμες, πάγιες και διαρκείς ανάγκες του Δήμου μας και 
είναι ακριβώς απαραίτητοι για την εύρυθμη λειτουργία των Υπηρεσιών του. Επίσης 
βεβαιώνεται ότι σε όμοιες περιπτώσεις απασχοληθέντων στο Δήμο μας με 
προγράμματα STAGE ο Δήμος Καλαμάτας με τις υπ’ αριθμ. 426 και 472 αποφάσεις 
του της Οικονομικής Επιτροπής αποφάσισε την παραίτησή του από τα ένδικα μέσα, με 
αποτέλεσμα οι συμβάσεις εργασίας των εργαζομένων αυτών να έχουν ήδη μετατραπεί 
σε ιδιωτικού δικαίου αορίστου χρόνου.  
Επιπρόσθετα δύναται να καλύψει οικονομικά το κόστος μισθοδοσίας των ανωτέρω 
υπαλλήλων, καθώς αυτό έχει προβλεφθεί στον προϋπολογισμό.  
Καλούμε την κυβέρνηση σε κάθε περίπτωση να προβεί σε νομοθετική ρύθμιση για να 
είναι βέβαιη η πρόσληψή τους». 

 
Λοιπόν, αν μου επιτρέπεις, κ. Πρόεδρε, επειδή οι εργαζόμενοι αυτοί είχαν πάει 
στον Υπουργό Εσωτερικών το απόγευμα, μίλησα με τον Υπουργό Εσωτερικών 

για το συγκεκριμένο θέμα. Βεβαίως υπάρχει μια δικαστική ιστορία, ξέρετε όσοι από τους 
εργαζόμενους με STAGE είχαν κερδίσει σε πρωτοβάθμιο δικαστήριο και υπό την προϋπόθεση 
ότι ο Δήμος είχε χρήματα, προσελήφθησαν.  

Αυτοί έχασαν το πρωτοβάθμιο δικαστήριο, δεν μπορούσαν να ξαναπάνε στο πρωτοβάθμιο 
δικαστήριο και κρίνονται στο δευτεροβάθμιο. Προφανώς καταλαβαίνετε ότι τα δικαστήρια 
αποφασίζουν σύμφωνα με το νόμο. Γι’ αυτό είπα στον Υπουργό, για να είμαστε 100% βέβαιοι 
ότι οι άνθρωποι αυτοί θα προσληφθούν όπως και οι προηγούμενοι, γιατί είναι μία τεράστια 
αδικία, να υπάρξει νομοθετική ρύθμιση για το συγκεκριμένο θέμα.  

Έτσι θα κατοχυρώσουμε αυτούς τους ανθρώπους, είναι καμιά δεκαριά, έχουν φθάσει κάποιοι 
απ’ αυτούς και έχουν περάσει τα 40 τους χρόνια, παίρνουν ένα πεντακοσάρικο το μήνα, 
προσφέρουν υπηρεσίες κανονικού υπαλλήλου, είναι και καλοί υπάλληλοι όλοι αυτοί, ψηφίστε 
το συγκεκριμένο Ψήφισμα, να το στείλουμε και στο δικαστήριο, για να δει και τη βούληση του 
Σώματος, παρακαλώ και ομόφωνα, μήπως μπορέσουμε και βοηθήσουμε στην κατεύθυνση της 
πρόσληψης.   
Η άποψή μου, το είπα στον Υπουργό, πρέπει να γίνει νομοθετική ρύθμιση.  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Μάκαρη;  

 
Το είχαμε θέσει και παλαιότερα αυτό το θέμα, είναι ένα πολύ σημαντικό θέμα και 
συμφωνούμε με το αίτημα των ανθρώπων αυτών που έχουν προσληφθεί με τη 

διαδικασία των STAGE και δυστυχώς δεν έχουνε εργασιακά δικαιώματα.  
Οπότε ψηφίζουμε Υπέρ.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

ΜΑΚΑΡΗΣ:  
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Κύριε Οικονομάκο;  

 
Συμφωνούμε, ναι.  
Έχει κατατεθεί και επερώτηση στη Βουλή από το ΚΚΕ, πιστεύω να 

απαντήσει ο Υπουργός και να κάνει νομοθετική ρύθμιση, μόνο έτσι μπορεί να λυθεί. Μόνο με 
νομοθετική ρύθμιση, δεν μπορεί να γίνει αλλιώς.  
Εντάξει, ας το χρησιμοποιήσουν και τα παιδιά στο δικαστήριο, αλλά, είναι απαράδεκτο αυτό το 
πράγμα, 11 χρόνια αυτά τα παιδιά να δουλεύουνε με 500 ευρώ, χωρίς ασφάλιση.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ντροπή είναι.  

 
Και εγώ που πηγαινοερχόμουνα μέσα, νόμιζα ότι ήτανε μόνιμοι, δεν είχα 
τέτοια εικόνα. Είναι τρομερό αυτό το πράγμα να υπάρχει. Και έπρεπε σαν 

Δημοτικό Συμβούλιο και νωρίτερα να έχουμε κάνει κίνηση, πολύ νωρίτερα.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αν εξαρτάτο από μας, θα το είχαμε λύσει.  
 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τους δόθηκε υπόσχεση…  
 
ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: Τους είχε δοθεί υπόσχεση και είχανε ηρεμήσει.  

 
…από τον Υφυπουργό όταν είχε κατέβει στην Καλαμάτα. Δεν θέλω να 
κατηγορήσω κανέναν γιατί ξέρω ότι υπάρχουν απ’ την Ευρωπαϊκή Ένωση 

συγκεκριμένες οδηγίες για τα θέματα αυτά, είχανε λίγο καταλαγιάζει μετά την υπόσχεση αλλά 
είναι πράγματι μια κατάσταση άδικη, τουλάχιστον πρέπει να υπάρχει μια ισότιμη αντιμετώπιση.  
Να καθαρογράψετε το Ψήφισμα, να το στείλουμε αύριο Αθήνα.  

 
Κύριε Αντωνόπουλε; Συμφωνείτε.  
Κύριε Βγενή; Συμφωνείτε. 

ΟΜΟΦΩΝΑ.  
 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη 
του τα προαναφερόμενα,  
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι    Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 
Εγκρίνει την έκδοση ψηφίσματος υπέρ της μονιμοποίησης των εργαζομένων με το 
πρόγραμμα stage, το κείμενο του οποίου έχει ως εξής : 

 

Ψ Η Φ Ι Σ Μ Α 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Καλαμάτας, στη συνεδρίασή του της 27
ης

 Νοεμβρίου 2018,  αφού έλαβε 

υπόψη το μείζον πρόβλημα που έχει δημιουργηθεί με τους εργαζόμενους στο Δήμο Καλαμάτας με 

προγράμματα εργασιακής εμπειρίας (stage) 

 

Ψ η φ ί ζ ε ι   Ομόφωνα 

 

1. Βεβαιώνει ότι: 

i. οι εργαζόμενοι αυτοί καλύπτουν κρίσιμες, πάγιες και διαρκείς ανάγκες του Δήμου Καλαμάτας 

και είναι άκρως απαραίτητοι για την εύρυθμη λειτουργία των υπηρεσιών του. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ:  

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ:  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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ii. σε όμοιες περιπτώσεις απασχοληθέντων στο Δήμο Καλαμάτας με προγράμματα stage, ο 

Δήμος Καλαμάτας με τις υπ’ αριθμ 426/2017 και 472/2017 αποφάσεις της Οικονομικής 

Επιτροπής αποφάσισε την παραίτησή του από τα ένδικα μέσα, με αποτέλεσμα οι συμβάσεις 

εργασίας των εργαζομένων αυτών να έχουν ήδη μετατραπεί σε ιδιωτικού δικαίου αορίστου 

χρόνου (Ι.Δ.Α.Χ.) και να εργάζονται κανονικά στο Δήμο. 

iii. ο Δήμος Καλαμάτας μπορεί να καλύψει οικονομικά το κόστος μισθοδοσίας των ανωτέρω 

υπαλλήλων, καθώς αυτή ήδη έχει προβλεφθεί στον προϋπολογισμό του.   

2. Ζητεί από την Κυβέρνηση, σε κάθε περίπτωση,  να προβεί σε νομοθετική ρύθμιση για να είναι 

βέβαιη η πρόσληψή τους. 

 

 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Μπουζιάνης Παύλος  1. Αδαμόπουλος Ιωάννης  

  2. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 

  3. Βασιλόπουλος Αθανάσιος   

  4. Βασιλόπουλος Παναγιώτης 

  5. Βγενής Χαράλαμπος  

  6. Βεργόπουλος Δημήτριος 

  7. Γεωργακίλας Κων/νος 

  8. Γιαννόπουλος Παναγιώτης 

  9. Γυφτέας Ηλίας 

  10. Δημόπουλος Δημήτριος  

  11. Ηλιόπουλος Αθανάσιος  

  12. Καμβυσίδης Ιωάννης 

  13. Καντζιλιέρη Χριστίνα – Ελευθερία  

  14. Καραγιάννης Ανδρέας  

  15. Καρβέλης Γεώργιος  

  16. Λιάππα Χρυσή 

  17. Μάκαρης Εμμανουήλ – Λεονάρδος  

  18. Μαρινάκης Σαράντος  

  19. Μπάκας Ιωάννης 

  20. Μπασακίδης Νικόλαος  

  21. Μπούχαλης Δημήτριος  
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  22. Νιάρχος Αναστάσιος  

  23. Ντίντα Παναγιώτα 

  24. Οικονομάκος Δημήτριος  

  25. Οικονομάκου Μαρία  

  26. Πολίτης Δημήτριος  

  27. Φάβας Γεώργιος   

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα, 17 Δεκεμβρίου 2018 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

 
ΠΑΥΛΟΣ ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ 

 

  


